
Kalkuddens samfällighetsförening, KSF 
Badvägen 4, 647 93 Mariefred 
E-postadress: kontakt@kalkudden.org 

Protokoll nr 5, räkenskapsåret 2024-2025 
Styrelsemöte i Kalkuddens Samfällighetsförening och Kalkuddens tomtägarförening 

Mötesdatum: torsdagen 26 september 
Plats: Brygghuset/digitalt 
Närvarande: Mats Sjögren, Sven Leander, Helena Gårdsäter, Cecilia Fidler, Mathias Winberg 
Karolina Vrethem, Richard Mangs. 
Förhinder:  

1. Styrelsemötets öppnande 
KSFs ordförande Mats Sjögren öppnar styrelsemötet och hälsar de närvarande välkomna. 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns.

3. Genomgång av protokoll för föregående styrelsemöte 
Protokoll från föregående möte 27 augusti godkänns.  

4.  Ekonomi
Fortsatt god likvid på kontot. Endast en medlem har inte betalt sin årsavgift, trots 
påminnelser. 
Styrelsen kommer att köpa/hyra en hjärtstartare, att sätta upp centralt i området. Förslagsvis 
vid rondellen Bergsvägen och Frönäsvägen. Mats S tipsar även ordförande för Edsala om 
beslutet. 

5. Mark och fastigheter 
Eftersom kostnaden är stor, angående hur och var (överallt eller bara vid Smedjan) den 
invasiva växten parkslide ska tas bort beslutar styrelsen att förbereda frågan till årsmötet för 
beslut. 
Mats S har diskuterat med ”fåraherdarna” om deras önskan att få utvidga fårhagen. Styrelsen 
anser att fåren är ett positivt inslag i området, både till nytta och nöje, och godkänner en större 
hage. Ksf står för kostnaden för grävning, stolpar och stängsel. 

6. Vägar 
Allmänna parkeringarna behöver klippas, Cissi F frågar Roger Sjöö. 
För övrigt är dikena snyggt klippta och vägarna är i bra skick. 
Styrelsen anser att sandhögar vid återvändsgatorna bör tas bort. Cissi F kollar var problemen 
finns. Beslut senare. 

7. Bryggor, badplatser och stränder 

Arbetet med piren vid Brygghuset kommer att påbörjas under hösten och beräknas bli klart till 
våren/ sommaren -25. 
Bommar till båtramperna är köpta. 
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Till våren ska nya krattor till badstränderna införskaffas. Styrelsen vill påminna och 
uppmuntra badgäster att städa efter sig, ex att leksakerna läggs tillbaka i lådorna. 

8. Vatten och avlopp 
Medlemmar inbjuds att delta i ett digitalt informationsmöte, tisdagen 15 oktober klockan 
16.30, angående privata VA - anslutningar. Johan Andersson, Sevab, svarar på frågor och 
Jonas F administrerar mötet. 
Krossning av sten kommer att pågå i ravinen vecka 41-43. Sevab informerar fastighetsägare 
som bor runt ravinen särskilt. 

9. Inkomna skrivelser och mejl 
Respektive ansvarig i styrelsen har besvarat inkomna frågor så fort de har dykt upp. 

10. Hemsidan 
Styrelsen beslutar att informera på hemsidan angående kompensation som Ksf får för att 
Sevab genomför krossning av sten i ravinen, enligt gällande delegationsbeslut från Strängnäs 
kommun.  

11. Övriga frågor 
Höststädning 28 september: kratta och städa badstränderna, kolla bryggorna, röja vid 
Kotanbryggan, klippa i diket på ängen. Fika vid Brygghuset. 

12. Nästa möte 
Styrelsemöte torsdag 24 oktober. 

Vid protokollet:   Justeras: 

……………………………..  …………………………………… 
Helena Gårdsäter   Mats Sjögren 
sekreterare    ordförande 


